



MEETING PLAN 2022

Situated adjacent to the University Station with over 750 square meters of indoor and outdoor events space, the hotel is an ideal venue for your retreat.

Half Day Meeting Plan from HK\$528 per person per day

- Use of meeting venue from 8:00 AM-Noon or 1:00 PM-5:00 PM
- Morning or afternoon coffee breaks with exquisite selection of refreshments
- A supplement of HK\$110 per person to include working lunch in the same meeting venue

Full Day Meeting Plan from HK\$718 per person per day

- Use of meeting venue from 9:00 AM-5:00 PM
- Morning and afternoon coffee breaks with exquisite selection of refreshments
- Working lunch in the same meeting venue

Offer includes

- Coffee and tea served throughout the meeting
- Complimentary use of build-in LCD projector and screen, internet connection
- A dedicated event attendant for your event

Value-added services (subject to availability) with supplement charge:

- A supplement from HK\$110 per person to upgrade working lunch to buffet lunch at Café on L/F
- A supplement from HK\$190 per person to upgrade working lunch to Chinese set lunch at Sha Tin 18 on 4/F
- LED wall can be arranged in Regency Ballroom from HK\$9,000 net per day on a backdrop package

For enquiries, please contact Events Department at 3723 1234 or events.shatin@hyatt.com

Terms and Conditions

- All prices are subject to 10% service charge
- Valid for bookings from 1 January 2022 to 31 December 2022
- Minimum food & beverage charge applies
- Hyatt reserves the right to alter or withdraw the packages at any time without notice
- In the event of any dispute, the decision of Hyatt Regency Hong Kong Sha Tin shall be final and conclusive

Hyatt Regency Hong Kong, Sha Tin
18 Chak Cheung Street, Sha Tin, New Territories, Hong Kong
T: 3723 1234 F: 3723 1235
hyattregency.com

The HYATT trademark and related marks are trademarks of Hyatt Corporation or its affiliates. ©2022 Hyatt Corporation. All rights reserved





會議計劃2022

酒店毗鄰大學站，擁有超過 750 平方米的室內和室外活動空間，是休閒度假的理想場所。

半日會議每位由港幣\$528 起

- 可於上午8時至下午12時或下午1時至下午5時享用會議廳設施
- 早或午茶歇享用小食
- 會議廳內享用輕便午餐，每位另加港幣\$110

全日會議每位由港幣\$718 起

- 可於上午9時至下午5時享用會議廳設施
- 早午茶歇享用小食
- 會議廳內享用輕便午餐

優惠包括

- 會議期間享用茶及咖啡
- 可免費使用LCD投影機及螢幕，無線上網服務
- 宴會專員照顧所需

額外優惠 (視乎供應而定)

- 升級至咖啡廳享用商務午餐，每位另加港幣\$110起
- 升級至沙田18享用商務午餐，每位另加港幣\$190起
- 大禮堂設有LED液晶屏幕，佈景套餐價格由港幣淨價\$9,000 起

查詢請電3723 1234或電郵events.shatin@hyatt.com，與宴會部聯絡。

條款及細則

- 價格需另加 10%服務費
- 適用於 2022 年 1 月 1 日至 2022 年 12 月 31 日舉行之會議
- 此優惠設最低餐飲消費
- 本酒店保留更改之權利而不作任何通知
- 如有任何爭議，香港沙田凱悅酒店將保留最終決定權

香港沙田凱悅酒店
香港新界沙田澤祥街18號
電話：3723 1234 傳真：3723 1235
hyattregency.com

凱悅(HYATT)的名稱、設計和相關標誌是凱悅酒店集團的商標。©2022 凱悅酒店集團版權所有。保留所有權利。

